
Beretning for Fuglehavehus Shelterne 2024 
Bookingen af shelterne går nu mere stille og roligt end under perioden med Covid-19. Se 
vedhæftede oversigt over antal bookinger. 
 

 
 
Der er pæn belægning af shelterne - ikke så mange spejdere, men en del "civile". 
Der har været nogle udfordringer med at nogen gæster har efterladt en del skrald ved 
shelterne i 2024. 
Vi har fået en aftale med Naturstyrelsen om at de henter skrald, hvis det er samlet i poser, 
så de nemt kan hentes. 
 
Der har af og til været en eller flere personer som af og til har taget mere eller mindre fast 
ophold og det har givet lidt konflikter i forhold til gæster som har booket via de 
sædvanlige kanaler. 
Der er derfor opsat skilte, som præciserer at det er gæster som har en booking, der har 
fortrinsret til benyttelse af shelterne. 
 
Vi har fået en kontakt hos Naturstyrelsen og hos Ballerup kommune 
(Gadeplansmedarbejder) som kan tage kontakt til evt. fastboende i shelterne. 
 
Det er mit indtryk at der ikke har været de store problemer med ubudne gæster eller 
meget skrald efter nytår 2025. 
 
Igen i 2024 har "Støttegruppen" vedligeholdt området; vi har flyttet muldtoilettet (gravet 
et nyt hul og flyttet huset ovenpå); vi har repareret muldtoilettet med de skaller, som vi 
har fået af Naturstyrelsen (NS); vi har planeret det store bålsted; vi har færdiggjort 
pizzaovnen; vi har også vedligeholdt gammelmandsildstedet. Pladsens vedligeholdelse 
vurderes god. 
 
Her i 2025 vil vi smøre linolie på begge sheltere udvendigt (efter godkendelse fra NS), og 
foretage almindelig vedligeholdelse. De specifikke opgaver besluttes netop nu, hvor 
divisionsrådet også holdes. Vedligeholdelsesweekend er planlagt til 16 - 17 maj. Vi har 
anmodet NS om at slå græsset på det vandrette område, både for at kunne telte/ lege på 
området og for at det ikke skal springe i skov. Vi fik et henholdende svar. 
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